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Tid och plats
Datum: 2025-02-18

Tid: 12:15
Plats: E:1124

Protokoll för avancerad nivå-möte SRA01/25
Närvarande
Studierådets ledning

Studierådsordförande Lovisa Wormbs E23
Vice studierådsordförande Meja Elgeryd BME23
Studierådssekreterare Axel Andersson E21
Utbildningsbevakare Elin Helmersson E21

Årskursrepresentanter
Representant PLED-E Elin Nordkvist E21
Representant PLED-E Tobias Ljungholm E23
Representant PLED-E Alfred Olovsson E20 X
Suppleant PLED-E Emil Sjöland E20
Representant PLED-BME Lovisa Ahlvin BME21
Representant Inst. EIT August Svensson E21
Representant Inst. BMT Joakim Magnusson Fredlund BME19 Närvarande fr.o.m. §6

Protokoll
§1 UFMÖ Beslut

Elin Helmersson förklarade mötet öppnat kl 12:15.

§2 Val av mötesordförande Beslut

Elin Helmersson valdes till mötesordförande.

§3 Val av mötessekreterare Beslut

Axel Andersson valdes till mötessekreterare.

§4 Föregående mötesprotokoll Beslut

Protokoll för A04/24 lades till handlingarna.

§5 Studierådet meddelar Information

Nu kan man nominera lärare till Teknologkårens pedagogiska pris.

Pluggkväll ikväll!

§6 Programlednings- och institutionsrepresentanter meddelar Information

A) PLED-E

Två möten sen terminsstart. Programplanen ska uppdateras för att ta höjd för hantering
av moment i osäker laborationsmiljö.

Grundkursen i elektronik, EITA35, har haft bristfällig utrustning till laborationer och
kursprojekt.
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33-salar renoveras vilket stör studiemiljön. Detta lämnas utan åtgärd från programled-
ningen.

Programledningen kan komma att omstruktureras lite. Vidare information saknas för
tillfället.

B) PLED-BME

Ett möte sen terminsstart. SI-övningar behålls i FMAB45 (Endimensionell analys A1)
men flyttas från KOKA20 (Allmän och organisk kemi) och FMAB50 (Endimensionell
analys A2) till FHLA05 (Teknisk mekanik) och EITF90 (Ellära och elektronik).

Programledningen ska be om att fördröja bytet från MATLAB till numpy ett år i
EDAA80 (Programmeringsteknik, grundkurs). Studentrepresentanter ombad en större
introduktion till MATLAB baserat på mängden verktyget används i programmet.

C) Inst. EIT

Två möten sen terminsstart. Det är förankrat att grundutbildningar i stort inte flyttar
till Brunnshög. Rekryteringsprocessen på LTH är för långsam. Institutionsprefekt Stefan
Höst vill etablera en flerårsplan för att åtgärda problemet.

D) Inst. BMT

Ett möte sen terminsstart. Budget och migrering till en ny hemsida diskuterades.

§7 Övrigt Diskussion

Punkten protokollfördes inte.

§8 UFMA Beslut

Elin Helmersson förklarade mötet avslutat kl 12:43.

Elin Helmersson
Mötesordförande

Axel Andersson
Mötessekreterare
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